
_^ KARMEN KAUČIČ, urednica

_? MAJA SAVORGNANI, lektorica
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Spletni  
ČASOPIS DRUGE

Šola, ki odpre vsa vrata
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_/ Živa Brumen, 2. f,  
Katarina Berčič, 2. f

_* VOZLIC

Krst prvih letniKov je že večletna tradicija in tudi 
letos ni razočaral. če pa je, nič za to, saj smo dobili 
zelo potreben odmor od pouka. Dijake 1. letnika smo uradno 
sprejeli medse 28. septembra 2023 v telovadnici naše šole. 
Lanski zmagovalni razred predaje ključa je pripravil igre, ki so 
preizkusile sposobnosti nove generacije. Dijaki 4. c so prispeli 
v telovadnico, kjer so jih »fazani« že nestrpno čakali. Za 
začetek so nam postregli s klasičnim izzivom ličenja. Kot po 
navadi so se fantje zelo potrudili, da so naličili svoje sošolke, 
kar jim je uspelo brez njihove pomoči. Druga igra ni prizanesla 
našemu sluhu, saj so dijaki morali skupno popokati kar 35 
balonov. Na prizorišču se je na novo pojavil tudi izziv slačenja 
nogavic, ki se je nam, dijakom višjih letnikov, zdel najbolj 
zabaven. Prvi letniki so se s hrbti ulegli na tla in s stopali 
podprli vedro. Vanj so vsi vrgli svoje nogavice, pri čemer so 
morali paziti, da ne pade na tla. Za zadnji izziv so »fazančkom« 
priskočili na pomoč njihovi razredniki. Razredi so tekmovali 
v prenašanju hula hoop obroča, pri čemer so se držali za roke 
ves čas in niso smeli prekiniti sklenjenega kroga. Po razglašeni 
zmagi 1. a je 200 dijakov zapriseglo, da bodo od tistega dne 
naprej pridni in vzorni drugogimnazijci. Izrekamo jim čestitke 
za opravljen krst in jim želimo lepo gimnazijsko izkušnjo.

ŠPORTNI CENTER DRUGA
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_/ Nuša Ornik, 4. f,  
Andy Premzl, 4. f

_* RUDL

» V soboto, 14. 10. 2023, je na šoli potekal vsakoletni jesenski 
piknik za dijake in starše. Najedli smo se golaža in carskega 

praženca, dijaki pa so pekli palačinke. Seveda ni manjkalo peciva, 
ki so ga s seboj prinesli tudi starši.   
Ob dolgih pogovorih in druženju smo uživali še v igranju košarke 
in odbojke v telovadnici, risanju in kitajskih delavnicah, ogledali 
pa smo si tudi navijaško predstavo skupine Borci. Na koncu pa 
nas je čakala še tradicionalna torta. Piknik smo uradno zaključili 
ob 17h, ko so se domov odpravili še zadnji gosti. — NUŠA ORNIK, 4. F

 » V soboto, 14. oktobra, je na šoli potekal letošnji jesenski 
piknik. Uživali smo ob dobri hrani šolske kantine ter dobri 

družbi sošolcev, profesorjev in staršev. Organizirane so bile tudi 
športne igre, tako zunaj kot v telovadnici, in likovna delavnica, 
na kateri so udeleženci lahko risali po živem modelu z ogljem. 
Dogajanje so popestrili še Tigrice in Borci, ki so za nas pripravili 
vznemirljivo navijaško predstavo. — ANDY PREMZL, 4. F

ATRIJ DRUGE

Jesenski  
PIKNIK ht
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_/ Nataša Lešnik Štrafela, prof.

_* LEŠNIK ŠTRAFELA

v oKviru tradicionalne izmenjave med našo šolo in 
nemšKo gimnazijo iz mesta mölln smo gostili 24 
dijakov in dva učitelja iz Nemčije. Izmenjava je trajala deset 
dni in bila polna raznolikih dejavnosti. Tema izmenjave sta 
bila trajnostni razvoj regije in izdelava prospekta.

Naši nemški gostje so imeli priložnost doživeti bogato 
kulturno izkušnjo. Ogledali smo si Maribor, naše gostiteljsko 
mesto, s pomočjo »selfie ogleda«, jim postregli s čarobno 
atmosfero in priložnostjo, da okusijo odlično slovensko 
kulinariko. Obiskali smo ekološko ozaveščeno mesto in se 
sprehodili po območjih, ki so namenjena trajnostni mobilnosti, 
kot so kolesarske steze in pešpoti …

Peljali smo se tudi v Ljubljano, kjer smo si ogledali 
ljubljanski grad, se sprehodili ob Ljubljanici in spoznavali 
slovensko prestolnico. Prav tako smo jih popeljali v Županovo 
jamo, kjer so bili navdušeni nad podzemeljskimi lepotami. 
Med ogledom so gostje spoznali pomen ohranjanja naravnih 
lepot in edinstvenih podzemnih svetov. Ta izkušnja je 
prispevala k ozaveščanju o pomenu varovanja narave.

Obiskali smo tudi starodavno mesto Ptuj, kjer so se lahko 
spoznali s slovensko zgodovino ter oblekli kostum kurenta.

Poseben vrhunec izmenjave je bil izlet na splavu po Dravi, 
na katerem smo se vsi skupaj zabavali in uživali v čudoviti 
naravi. Hkrati so dijaki spoznali ekološke vidike ohranjanja 
vodnih virov in zgodovino splavarjenja. Prav tako smo 
se podali na pohod na Pohorje, kjer smo uživali v dobri 
družbi. Izpostavili smo pomen ohranjanja gorskih območij 
in ozaveščali o trajnostni rabi naravnih virov, rekreaciji 
prebivalstva ter pomenu turizma za to regijo.

Poleg vseh teh izjemnih izkušenj je izmenjava pripomogla 
tudi k sklepanju trajnih prijateljstev med dijaki iz obeh držav. 
Med njo smo se aktivno urili v nemškem jeziku in izboljšali 
svoje komunikacijske veščine.

Celotna izkušnja je bila izjemno pozitivna in bogata 
z nepozabnimi trenutki ter medkulturnim razumevanjem. 
Prepričani smo, da bo ta izmenjava ostala v trajnem spominu 
vsem udeležencem. Trajnostni vidik izmenjave je dodal 
globino in pomen celotni izkušnji ter spodbudil razmislek 
o naši odgovornosti do okolja in prihodnjih generacij.

GOSTILI SMO

Izmenjava 
Z NEMČIJO
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_/ Mateja Krumpak, prof.

_* RUDL

v četrteK, 14. 9. 2023, smo na šoli pripravili sprejem za 
dijaKe, Ki so se v preteKlem šolsKem letu udeležili 
olimpijad iz znanj. Sprejema so se udeležili: Katarina 
Vidovič, ki je Slovenijo zastopala na mednarodni biološki 
olimpijadi v Združenih arabskih emiratih, Kaja Rajter, ki 
je bila udeleženka mednarodne matematične olimpijade 
na Japonskem, ter Matic Pogorelec, ki se je udeležil 
Srednjeevropske matematične olimpijade na Slovaškem. 
Na sprejemu je manjkal Erik Červek Roškarič, ki se je, tako 
kot Kaja, udeležil mednarodne matematične olimpijade na 
Japonskem.

ht
tp

s:
//

w
w

w
.d

ru
ga

.s
i/

ut
rin

ki
/2

02
3/

sp
re

je
m

-o
lim

pi
jc

ev
-p

ri-
ra

vn
at

el
ju

/1
88

3/

Sprejem 
udeležencev 
OLIMPIJAD

SPREJEM OLIMPIJCEV

https://www.druga.si/utrinki/2023/sprejem-olimpijcev-pri-ravnatelju/1883/
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_/ Katja H. Zorec, prof., 
 koordinatorica raziskovalne 

dejavnosti

_* HOLNTHANER ZOREC, KRKA

v KrKi že vrsto let srednješolce spodbujajo K 
razisKovalnemu delu, saj se zavedajo, da so 
vedoželjnost, kreativnost in energija mladih gonilo razvoja 
in temelj prihodnosti. Vsakoletni razpis tako privabi številne 
dijake, da predstavijo svoje raziskovalno delo. 

V petek, 22. 9. 2023, sta v Novem mestu potekala simpozij 
in slavnostna podelitev 53. Krkinih nagrad za najboljše 
srednješolske raziskovalne naloge s področja farmacije, 
kemije, biokemije, biotehnologije, medicine ali drugih 
področij, povezanih s farmacevtsko industrijo. 

Veseli in ponosni smo, da so naši dijaki prejeli kar štiri 
nagrade in tri priznanja. 

Dobitniki letošnjih Krkinih nagrad so:
�	AVTORJA: Vid Koren, Ana Potočnik

�	naslov naloge: Primerjava učinkovitosti zdravil in 
prehranskih dopolnil za nevtralizacijo želodčne kisline

�	mentorici: Astrid Marovič, Helena Bajec
�	AVTORICA: Nuša Ačko

�	naslov naloge: Ekstrakti medicinske konoplje 
(cannabis sativa) in njihovi učinki na celice melanoma

�	mentorja: dr. Jan Rožanc (medicinska fakulteta um), 
Katja Holnthaner Zorec

�	AVTORICA: Špela Polutnik 
�	naslov naloge: Prisotnost sarkopenije pri aktivni in 

neaktivni starejši populaciji
�	mentorja: mag. Mladen Herc (alma mater europaea), 

Katja Holnthaner Zorec
�	AVTORICA: Zarja Gumilar Papotnik

�	naslov naloge: Vpliv heksabromociklododekana 
(hbcd) na človeške hepatocite

�	mentorja: Eneko Jose Madorran Esteiro (medicinska 
fakulteta um), Katja Holnthaner Zorec

Krkino priznanje za raziskovalno delo pa so prejeli naši 
dijaki Matic Mohorko, Brina Homšak, Nuša Šen Bubnjevič 
in Filip Dugonik. 

Vsem nagrajencem čestitamo in jim želimo še mnogo 
raziskovalnih izzivov. 

Srednješolske 
RAZISKOVALNE 
NALOGE

53. KRKINE NAGRADE
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_/ Katja Holnthaner Zorec, prof.,  
mentorica

_* ZOTKS

v sredini oKtobra se je zaKljučila prijava na 41. razpis 
regijsKega srečanja mladih razisKovalcev mladi za 
napredek Maribora. Naši dijaki so v tem šolskem letu prijavi 
kar 61 raziskovalnih nalog in 1 inovacijski predlog. Največ 
prijavljenih nalog je s področja naravoslovja (biologija 
in zdravstvo, kemija, fizika), sledijo naloge iz ekonomije, 
književnosti in psihologije. Pri nastanku raziskovalnih nalog 
dijakom pomagajo šolski in tudi številni zunanji mentorji iz 
različnih raziskovalnih institucij. Večina jih je že začela z delom 
in v šolskih laboratorijih je že živahno. V mesecu novembru 
bomo organizirali predavanje o pripravi raziskovalnih nalog 
ter o iskanju in navajanju virov. Naloge morajo biti končane 
v začetku februarja, v marcu sledijo zagovori pred strokovnimi 
komisijami. 

Veseli nas, da so se tudi letos naši dijaki v tako velikem 
številu odločili za raziskovalno delo. Želimo jim, da uspejo 
odgovoriti na vsa raziskovalna vprašanja, potrditi vse 
hipoteze in da jim delo gladko teče. 

V spodbudo pa naj bo uspeh naših mladih raziskovalk, zdaj 
že bivših dijakinj, Brine Poropat in Metke Supej, ki sta bili letos 
izbrani, da zastopata Slovenijo na mednarodnem tekmovanju 
eucYs 2023 (evropsko tekmovanje mladih znanstvenikov in 
inovatorjev), ki je septembra potekalo v Bruslju. Predstavili sta 
svojo raziskovalno nalogo z naslovom Vpliv energijskih pijač 
na hitrost regeneracije srčnega utripa, ki sta jo v 4. letniku 
pripravili pod mentorstvom Gregorja Jakopiča in Katje 
H. Zorec. Čestitamo!

PRIJAVE

Mladi za napredek 
Maribora 2024
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_/ Barbara Bedenik, prof.

_* SSDDRUSTVO

slovensKo sociološKo društvo je na Konferenci brini 
galuf iz 4. c podelilo 2. nagrado za najboljši sociološKi 
esej. Brina je v eseju Starejši v družbi, ki slavi mladost, lepoto 
in zdravje opozorila na izzive dolgožive družbe. Nagrajenca 
sta bila še Alen Balažic z Gimnazije Franceta Miklošiča 
v Ljutomeru in Lan Kočan z Gimnazije Rudolfa Maistra 
v Kamniku. Konferenca je potekala od 19. do 21. 10. v Kopru. 
Nagrajenki čestitamo!

Več lahko preberete na: https://www.facebook.com/ssddrustvo/

Starejši v družbi, 
ki slavi mladost, 
lepoto in zdravje

NAGRAJEN ESEJ

https://www.facebook.com/ssddrustvo/
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_/ Tina Mojzer, prof.

_* OSIM

v četrteK, 19. 10. 2023, smo v mistični minoritsKi cerKvi 
obliKovali podelitev najvišjih priznanj in listin 
Mestne občine Maribor. Nagrade in priznanja se vsako leto 
podeljujejo na predlog Komisije za priznanja in nagrade.

Kulturni program smo letos sooblikovali z bivšima 
drugogimnazijcema, Aljo Pušič in Gašperjem Drevom. 
Študentka arhitekture in študent psihologije sta pred 
nedavnim oblikovala duet Bambus, v katerem spretno 

nadaljevanje na naslednji strani

S KULTURNIM 
PROGRAMOM 
obogatili slovestnost

POČASTITEV PRAZNIKA MOM
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nadaljevanje iz prejšnje strani

S KULTURNIM PROGRAMOM ObOGATILI SLOveSTNOST

prepletata avtorsko poezijo in glasbo. Oba sta svoj 
prepoznaven pečat v umetniških vodah že pustila. Alja je 
večkrat nagrajena in objavljena mlada pesnica, Gašper pa je 
leta 2022 izdal svoj drugi, tokrat jazz album z naslovom Sticky 
Cheese, ki vsebuje 12 kompozicij. Na proslavi smo lahko slišali 
dve pesmi Gašperja Dreva (Skozi okno objemam zvezde in speči 
Maribor ter Sami pravi ljudje) in dve Alje Pušič (Makove zveri 
in Vedno Maribor). Gašperjeva provokativna poezija in Aljina 
toplina, ki ne veje samo iz njene interpretacije, temveč tudi 
iz poezije, se je dotaknila občinstva.

Da imamo na šoli izjemne solistke, je dokazala Lia Belšak, 
dijakinja 4. letnika, ki je odpela zimzeleni Orion. Akustična 
izvedba z zanimivo kitarsko spremljavo Gašperja Dreva je 
dokazala, da gre za besedilo Gregorja Strniše in glasbo Jureta 
Robežnika, ki nikoli ne razočara. 

Mladinski pevski zbor ii. gimnazije Maribor pod vodstvom 

Viljema Babiča se je predstavil z ljudsko Oj, božime, pri kateri 
je zaradi neklasične postavitve dobesedno objel občinstvo, pri 
ljudski Nocoj pa, oh nocoj pa so se marsikomu zarosile oči. 

V zaključku večera je Alja Pušič odrecitirala pesem Vedno 
Maribor, zbor pa jo je sprva mrmraje spremljal s pesmijo Oj, 
Triglav, moj dom, nato pa je zborovsko petje v celoti prevzelo 
dvorano. 

Podelitev nagrad sta suvereno koordinirala Ana Pušnik 
in Tin Šoškič, ki sta se izkazala kot izjemen voditeljski par. 
Prepričani smo, da ju bomo na odru še kdaj videli. 

Kulturni program je navdušil tudi prejemnike nagrad. 
Priznanje častni občan mesta Maribor je prejel gospod dr. 
Franc Čuš v znak zahvale in spoštovanja za veliko pomoč pri 
oživitvi mariborskega gospodarstva, zlati grb mesta Maribor 
je prejel gospod Stane Kocutar za pomemben in neprecenljiv 
prispevek k razvoju, promociji in ugledu mesta Maribor doma 

in v tujini ter za spodbujanje kulture na številnih različnih 
področjih, srebrni grb mesta Maribor je prejela Dunja Bezjak 
za več kot dvajsetletno nesebično delo na prepoznavnih in 
uspešnih projektih povezovanja in promocije slovenske ter 
hrvaške kulture s poudarkom na Mariboru.

Listino mesta Maribor so prejeli Mladinski kulturni 
center Maribor za aktivno delovanje na področju mladinskega 
sektorja in kulture ter povezovanje skupnosti z medkulturnim 
dialogom, Hortikulturno društvo Maribor za dolgotrajno 
izvajanje tradicije aktivnosti na področju olepševanja okolja, 
ohranjanja narave in varstva okolja ter Društvo up-ornik za 
požrtvovalno in neomajno prostovoljno zavzemanje za pomoč 
najranljivejšim skupinam ter za širjenje humanitarnega duha 
in solidarnosti.

Znova torej dokazujemo, da so tudi bivši in zdajšnji dijaki 
ter profesorji nepogrešljiv del mestnega utripa. 

POČASTITEV PRAZNIKA MOM
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_/ Dorotea Korpič, 4. f

_* RUDL

v četrteK, 28. septembra, je na naši šoli poteKala 
11. podelitev diplom delf za šolsKo leto 2022/23. delf 
oz. Diplôme d’études en langue française je diploma, ki jo 
izdaja francosko Ministrstvo za šolstvo in velja kot potrdilo 
o znanju francoščine za različne stopnje znanja jezika. Naši 
dijaki so bili letos prejemniki diplom v treh kategorijah: A2, 
B1 in B2.

Naša gostja je bila gospa Amandine Dubreuil-Perronet, 
atašejka za sodelovanje na področju francoskega jezika, gostili 
pa smo tudi druge šole, katerih dijaki so izpit opravljali pri 
nas pod mentorstvom prof. Mary Ellen Ramasimanana Virtič. 
Podelitev diplom je bila obogatena tudi s kulturnim programom, 
slišali smo vokalne in inštrumentalne izvedbe treh francoskih 
pesmi, ki so jih izvedli dijaki četrtega letnika. 

Iskrene čestitke vsem prejemnikom diplom, tistim, ki se 
na izpit pripravljajo letos, pa želimo vso srečo!
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Podelitev diplom 
DELF

DRUGA

https://www.druga.si/utrinki/2022/podelitev-diplom-delf/1879/
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_/ Barbara Bedenik, prof.

_* BEDENIK

dijaKi in dijaKinje 4. letniKov so v maju razmišljali, 
KaKo bi lahKo izboljšali šolsKo življenje 
drugogimnazijcev in drugogimnazijk. Potem ko so na 
delavnicah pri aktivnem državljanstvu spoznali participativni 
proračun, so pripravili svoje predloge; nabralo se jih je 22. 

Šolski participativni proračun omogoča, da dijaki 
uresničijo svoje ideje, saj šola zanje nameni določena finančna 
sredstva (lani v obsegu 5000 evr). Kdo odloča, kateri predlogi 
se bodo uresniči? Dijaki sami! Ker vseh predlogov zaradi 
finančnih omejitev ni mogoče izpeljati, so dijaki glasovali 
zanje, zmagovalni, ki so prejeli največ glasov, pa se bodo 
uresničili.

NAJVEČ GLASOV SO ZBRALI NASLEDNJI PREDLOGI: 

 
Delavnice ekonomsko-politične pismenosti: 
https://ppdrugagimnazijamb.yrpri.org/post/84379

Zunanji kotiček za malico in druženje: 
https://ppdrugagimnazijamb.yrpri.org/post/84188

Mize z vtičnicami in polnilci: 
https://ppdrugagimnazijamb.yrpri.org/post/84190

V oktobru so se dijaki, ki so pripravili zmagovalne predloge, 
že sestali z ravnateljem in tako poteka priprava naročil.

Veseli nas, ker šolski participativni proračun na 
ii. gimnaziji ne bo enoleten, ampak postaja redna praksa. 
Kjer je volja, so ideje, kjer je moč, tam naj bo akcija v dobro 
skupnosti!

PARTICIPATIVNI 
proračun na Drugi

MOJA ŠOLA – MOJ GLAS

https://ppdrugagimnazijamb.yrpri.org/post/84379
https://ppdrugagimnazijamb.yrpri.org/post/84188
https://ppdrugagimnazijamb.yrpri.org/post/84190
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_/ Aleksandra Anastasova, 

MM2A

_* VOZLIC

v sredo, 27. septembra, po slabem mesecu od začetKa 
šole so poteKale štiriintridesete »igre lakote« dijaKov 
mm1A in mm1B. To pomembno prelomnico v njihovem 
srednješolskem življenju je bilo treba obeležiti s tradicionalnim 
obredom, ki bo zaznamoval njihovo prvo plovbo po vodah 
mednarodne mature. Obred je bil sestavljen iz petih iger. 
Naprej, da bi premagali strah nastopanja pred publiko 
(profesorji in svojim razredom), sta dva dijaka iz vsakega razreda 
morala peti karaoke brez glasbe. Dokazali so se, da strahu 
pred osramotitvijo in nastopanja ne posedujejo. Druga igra 
je zahtevala pokanje balonov v štirih različnih pozicijah, pri 
čemer je bila uporaba rok prepovedana, tekmovali so, kateri 
razred je v določenem času najhitreje počil osem balonov, pri 
čemer so štirje od teh bili napolnjeni s moko. Sledila je igra 
prenašanja jabolk iz posode, napolnjene z vodo, do vedra. Tisti, 
ki so stali ob posodi z vodo, so morali jabolko pobrati z usti 
in jo tako predati sošolcu/sošolki. Tako močno so vztrajali 
v tej in prejšnji igri ter se žrtvovali za dobrobit razreda, kar 
je najpomembnejša vrlina dijaka mednarodne mature, da so 
imeli vso glavo mokro. Oba razreda sta bila zelo uspešna pri 
tej igri in uspešno spravila vsa jabolka v vedro. Četrta igra 
je bila izbrana z namenom dokazovanja, v katerem razredu 
prevladujejo umetniške spretnosti. V dveh minutah so morali 
narisati portret svoje razredničarke. Kljub neizmerni lepoti 
razredničark te dijaki mm1 niso znali uspešno prikazati na 
papirju … Cilj zadnje igre je bil spraviti čim več vode z začetka 
na konec vrste z uporabo plastičnih lončkov. Na koncu so pod 
vodstvom dveh dijakinj mm2 opravili zaprisego in postali 
uradno krščeni dijaki mednarodne mature. 

Izbor iger in organiziranje takšnih dogodkov sta temeljila 
na drugih razlogih. Z uspešno opravljenimi igrami bodoči 
mm-dijaki proslavljajo pomembnost skupinskega sodelovanja 
in medsebojni pomoči, ki je ključna v razredu dijakov mm. Ne 
glede na vse cilje, s katerimi zaplujemo po vodah mednarodne, 
so takšni dogodki kot opomin, da obstaja življenje izven 
težkih, debelih učbenikov mednarodne. Spominjali se je 
bomo po sklenjenih prijateljstvih, ne po pridobljeni »slabši« 
oceni.
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https://www.druga.si/utrinki/2023/krst-mm-1/1880/
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_/ Mateja Fošnarič, prof., 
koordinatorica programa 
mednarodne mature

_* FOTO TATJANA

štirinajstega septembra je poteKala že tradicionalna 
podelitev diplom dijaKom 32. generacije mednarodne 
mature na ii. gimnaziji Maribor. Letos se lahko šola pohvali 
s kar 17 zlatimi maturanti, Mojca Ravnik pa je zbrala vseh 
45 točk in postala diamantna maturantka. Rezultat je eden 
boljših v zgodovini mednarodne mature na ii. gimnaziji 
Maribor.

Podelitev je bila nabita s čustvi in posebna, tako kot dijaki, 
ki so vedno znova presenetili s svojo bistrostjo, odprtim 
pogledom na svet, sprejemanjem drugačnosti, srčnostjo, 
skrbjo za ljudi in okolje ter z neusahljivo željo po ustvarjanju 
boljšega jutri. 

Poleg ravnatelja ii. gimnazije, dr. Marka Jagodiča, je 
nekaj besed maturantom namenil tudi župan Mestne občine 
Maribor, gospod Saša Arsenovič. Za glasbeni program pa je 
poskrbel profesor Viljem Babič. 

Vesela sem za naše maturante, da so doživeli nepozaben 
zaključek šolanja na ii. gimnaziji.

Maturantom iz srca čestitam za izjemen uspeh in jim želim 
vse najlepše na njihovih nadaljnjih življenjskih poteh!

MOM

Podelitev diplom 
MEDNARODNE 
MATURE
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_/ Polona in  
Matjaž Vehovar, prof.

_* VEHOVAR

v sKlopu projeKta razmišljaj globalno, deluj loKalno 
smo v septembru gostili 18 dijaKov in 5 profesorjev z 
Norveške, Poljske in Slovaške. 

Gostoljubje pohorskih gozdov in domov naših dijakov 
je bilo prilagojeno temi srečanja: trajnostna vzgoja, 
samozadostnost dijakov, ekološki turizem in predvsem 
sobivanje s »tim bildingom«.

Vse zajtrke in tri glavne obroke za 40 ljudi so dijaki 
pripravili sami, sami pospravili za seboj, skrbeli za čim manj 
smeti in pri tem vsakodnevnem opravilu opravili spontani tim 
bilding. Prijatelja namreč spoznaš ob delu. Zamesili smo kruh, 
ga spekli na ognju, prav tako hrenovko v štručki in banano 
s čokolado. Ekipe so se menjavale v dnevnih projektih in vsak 
se je poskusil v različnih vlogah. Seveda ni manjkalo zabave in 
športa v obliki adrenalinskega parka, kolesarjenja in dnevnih 
pohodov. 

Obilo komunikacije in spoznavanja je bilo odlična 
popotnica za dokončanje projekta v letu 2024. Po srečanju 
in projektnem delovanju v Krakowu na Poljskem, Gjoviku 
na Norveškem in tokrat našem hribu Pohorju je pred nami 
še zadnje dejanje: izmenjava v Bratislavi. Do takrat bodo 
kandidati za izmenjavo sodelovali pri prostovoljstvu in akcijah 
v okviru projekta. Tako imamo redno učno pomoč za učence 
osnovnih šol, družili se bomo z varovanci doma za brezdomne 
in se poskušali vključiti v izredne akcije prostovoljstva.

Ob delu  
SPOZNAŠ 
PRIJATELJA

E+: THINK GLOBALLY ACT LOCALLY
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_/ Lia Horvat Zupančič, 4. e

_* EPAS

ii. gimnazija maribor je v šolsKem letu 2022/2023 med 
79 sodelujočimi šolami in dijašKimi domovi postala 
Najšola Evropskega parlamenta in si priborila sodelovanje 
na Eurošoli v Strasbourgu.

Vsi vemo, da potovanje s prof. Mikičem pomeni, da 
boš videl, kar je na programu in še več. Tudi tokrat ni bilo 
nič drugače. 24 dijakov ambasadorjev se nas je skupaj z že 
omenjenim prof. Mikićem in prof. Krumpak 18. 10. 2023 
odpravilo na štiridnevno ekskurzijo v Francijo.

nadaljevanje na naslednji strani

Dijaki Druge 
V EVROPSKEM 
PARLAMENTU

EPAS
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nadaljevanje iz prejšnje strani

DIjAKI DRUGe v evROPSKeM PARLAMeNTU

Ob polnoči smo se s »prenabasanimi« kovčki zbrali pred 
šolo in tako začeli našo 8-urno vožnjo proti nemškem mestu 
Tubingen. Ker smo »prehitro« spali, smo tudi prehitro prispeli 
v Trubarjevo mestece in tako imeli nekaj prostega časa pred 
srečanjem z lokalno vodičko. Po ogledu vseh skritih kotičkov 
smo nadaljevali našo vožnjo proti Colmarju. Zaradi prometnih 
zamaškov, ki so bili krivi, da smo skoraj zamudili ogled 
z vlakcem, smo imeli možnost videti profesorja teči, da bi ga 
le ujeli minuto pred odhodom. Na našo srečo smo naslednjih 
45 minut preživeli na poskakajočih vagonih, ki so nas peljali 
skozi vsak vogal mesta. Sledila je namestitev v hotelu, potem 
pa zaslužena francoska večerja.

Po zajtrku smo naš dan začeli v dveh simpatičnih vinskih 
mestecih Ribeauville in Riquewihr, kjer smo si kupili zaloge 
gosje in račje paštete, svežih pekovskih izdelkov ter sira. 
Popoldne smo prispeli v Strasbourg, sedež Evropskega 
parlamenta in našo ciljno destinacijo. Ogledali smo si 
notranjost mogočne katedrale Notre Dame, se pogovorili 
z Mikićevim najljubšim kipom, nato pa še enkrat izkusili 
vlakec, tokrat skozi Strasbourg. Nekateri so prvič poskusili 
polže, drugi so kupili še več sira, tretji pa smo preostanek 
popoldneva iskali spominke. Ob vrnitvi v hotel smo si vsi 
s polnimi trebuščki zaželeli lahko noč in tako zaključili naš 
drugi dan v Franciji.

Tretji dan smo oblečeni v obleke, srajce in »lepe« hlače 
hitro pojedli rogljičke in druge dobrote ter se po zajtrku 
napotili proti Evropskemu parlamentu. Ko smo uspešno 
opravili varnostni pregled in si razdelili vse potrebne nalepke 
in zapestnice, so nas usmerili proti jedilnici, kjer nas je čakala 
malica, nato pa odhod v hemicycle. Imeli smo možnost biti 
del Evrošole iz prvih vrst! Da smo se počutili še bolj kot 
poslanci, smo imeli tudi prevajalce. Na začetku nas je preko 
videa nagovorila predsednica Evropskega parlamenta Roberta 
Metsola, potem pa sta sledila dva pogovora; z Othmarjem 
Karasom, podpredsednikom Evropskega parlamenta, in 
z Antoniom Cailo, vodjo enote v pravni službi. Sledilo je 
kosilo, nato pa vrnitev na naše stolčke in debata o varovanju 
demokracije ter temeljnih pravic v Evropi. Z barvami 
zapestnic smo bili razdeljeni v štiri skupine, v katerih je 

vsaka zagovarjala določeno stran. Upoštevati je bilo treba 
časovno omejitev in primeren jezik. Slišati je bilo veliko 
dobrih argumentov za in proti, zanimivo je bilo slišati različna 
mnenja pripadnikov iste države in kako so se sovrstniki med 
seboj prepirali na prijazen način. Če ne bi sledilo glasovanje 
amandmajev, stvari verjetno še vedno ne bi prišli do kraja. Po 
glasovanju smo se pogovarjali o vprašanjih, ki v eu dvigujejo 
veliko prahu, ter imeli možnost komentirati naše stališče. 
Debata se je končala s prepiranjem o ženskih pravicah, in 
čeprav je bilo večini zabavno, kako se stvar razpleta, smo 
kmalu zatem končali naše srečanje. Preden smo se razšli, 
smo se imeli možnost zahvaliti našim mentorjem, nato pa so 
podelili priznanja profesorjem, ki so zmagali na tekmovanju 
o Evropski uniji. Ker je skupina prof. Mikića prepisala vse 
njegove odgovore, so seveda zmagali in dobili nagrado. :) Na 
avtobusu smo si razdelili naša darila, majice in blokce ter 
preostanek popoldneva preživeli v centru mesta. Odpravili 
smo se še po zadnjih nakupih in uživali v še zadnjih grižljajih 
francoske hrane.

Naslednji dan smo se že zjutraj odpravili nazaj proti 
Sloveniji. Medtem ko se je polovica avtobusa učila in druga 
polovica gledala filme, smo nekateri končno nadoknadili 
primanjkljaj spanca iz preteklih dni. Preden pa zaključim 
svoj članek, je tukaj se nekaj izjav mojih soambasadorjev, 
s katerimi sem si delila to izjemno priložnost prisostvovanja 
v Evrošoli: » Evrošola je edinstvena priložnost za odkrivanje samega 

sebe in sveta, ki te obdaja. Biti povezan in složen z več 
ljudmi iz cele Evropske unije je neverjetna izkušnja. Poleg 
dogajanja v parlamentu si bom zapomnila pohajkovanje 
po različnih čudovitih mestih, odkrivanje novega in dobro 
hrano.« — JONA NOVAK, 4. C» Ekskurzija je bila, z eno besedo, čarobna. Čarobnost se je 

začela z ogledi mestec Colmar in Riquewihr ter prekrasne 
vasice Ribeauville, srčnimi ljudmi in izjemnimi razgledi. Slednja 
se je nadaljevala v nekaj kilometrov oddaljenemu Strasbourgu, 
kjer smo je bili deležni poskušanja lokalnih specialitet in obiska 
Evropskega parlamenta. Bilo je čudovito in domov odhajam z 
lepimi spomini.« — AJDA ROJKO, 4. E

» S projektom EPAS smo imeli možnost potovati in odkrivati 
nove kulture (in seveda njihovo hrano) ter za en dan 

postati evropski poslanci. Evrošola je bila izjemna izkušnja, 
saj sem lahko sedela v Evropskem parlamentu, debatirala 
kot poslanka, volila, spraševala ... Projekt mladim predstavi 
delovanje demokracije in sprejemanja odločitev, še pomembneje 
pa združuje mlade iz celotne Evropske unije in nam omogoča 
spoznavanje novih ljudi.« — ROZALIJA MURŠEC, 4. C» Potovanje ni vedno lepo in prijetno, vendar ko potuješ z II. 

gimnazijo in pod vodstvom prof. Mikiča, ti pot pusti odtis v 
srcu in spominu. Hvala vsem vam, ki ste nam omogočili ta izlet 
in s tem razširitev našega obzorje.« — MAJ ZUPAN, 4. C» Odlična hrana, dobra družba, malo spanca. Zanimiva 

mnenja vrstnikov v parlamentu. Overall pa ful fino ful 
fajn.« — PIA RUMPF, 4. E» Izlet v Strasbourg predstavlja pravo doživetje, saj nam ne 

ponudi zgolj vpogleda v glavne znamenitosti, temveč omogoča 
globlje spoznavanje resničnega utripa in duše obiskanih mest. 
Celotno izkušnjo pa obogatijo številne zgodbe prof. Mikića o 
raznovrstnih podrobnostih, ki bi sicer ostale neopažene. Tudi 
priložnost za obisk EU Parlamenta se ne ponudi vsakomur. 
Srečanje z vrstniki iz različnih delov Evropske unije, udeležba 
v živahnih debatah ter vpogled v delo politikov predstavljajo 
neprecenljivo izkušnjo. Samo dejstvo, da smo lahko prisostvovali 
v dvorani s 705 sedeži, kjer se enkrat mesečno oblikujejo 
odločitve, ki vplivajo na našo skupno prihodnost, je izjemno 
dragoceno.« — NINA HARTMAN, MM1B» Čudoviti kraji z izjemnimi ljudmi vedno znova pričarajo 

edinstveno doživetje. Potovanje po Nemčiji in Franciji ni bilo 
izjema. Nepozabno!« — MATIC MOHORKO, 3. D

 
epas mi v zadnjih štirih letih na naši Drugi ni dal samo 

novega znanja o Evropski uniji, ampak tudi nove prijatelje, 
nepozabne spomine in mi omogočil, da spoznam, kaj se 
skriva za mejami Slovenije. Parlament v Strasbourgu sem 
obiskala zdaj že drugič (vem, kje se dobi najboljši cordon blue;)), 
parlament v Bruslju enkrat, pa tudi na Nizozemskem sem bila 
prvič - oboje pa ne bi bilo mogoče brez Šole ambasadorke in 
prof. Mikića, za katera sem hvaležna iz dna srca. 

EPAS
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_/ Nina Hartman, MM1B

_* RUDL

v objemu pohorsKih gozdov, ob sončnih pobočjih in s 
svežim gorsKim zraKom v pljučih se je med oiv-tednom 
odvila ena izmed nepozabnih izkušenj za nas, sveže dijake 
programa International Baccalaureate. T. i. ib Freshman 
Week na Pohorju je presegel svojo vlogo zgolj uvoda v nov 
program, saj je postal priložnost za medsebojno spoznavanje, 
raziskovanje naravnih čudes ter skupno ustvarjanje 
neizbrisnih spominov.

nadaljevanje na naslednji strani

MM1 FRESHMAN WEEK

Uvod v svet 
IB‑PROGRAMA in 
novih prijateljstev
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nadaljevanje iz prejšnje strani

UvOD v SveT Ib‑PROGRAMA IN NOvIh PRIjATeLjSTev

Na začetku tedna smo se poglobili v spoznavne igre, ki 
so nam v kratkem času omogočile prve vpoglede v osebnosti 
vsakega posameznika. Srčni cilj Freshman Weeka, ki se je 
kot neizprosni oder postavljal pred nami, je bil ustvariti 
lasten "performance night". Ta zahtevna naloga se je pričela 
že prvi dan, ko smo se razdelili v ustvarjalne skupine, 
zanosno brainstormali ideje in začeli tkati čarobne niti 
predstave. Rezultat? Ustvarjene so bile plesne točke, glasbene 
interpretacije in osupljivi modni prehodi.

Na našem urniku nas je čakala raznolika paleta doživetij, 
ki so presegala zgolj fizično udeležbo. Salsation nas je popeljal 
v strasten in čutno nabit svet plesa, v katerem smo se lahko 
izražali z gibi. Adrenalinski park nam je omogočil, da smo 
preizkušali svoje meje in se soočili s strahom. Medtem ko 
smo se podajali v svet joge, smo odkrivali notranji mir in 
harmonijo ter se poglobili v čustveno povezavo s samim seboj. 
Kolesarski izleti pa so nas vodili po slikovitih poteh, kjer smo 
se lahko občutili eno z naravo.

Vendar niso bila pomembna le te fizična doživetja. 
Seznanjali smo se tudi z ib-programom in imeli uvodne ure 
v cas (ustvarjalnost, akcija, storitev) ter toK (teorija spoznanja). 

To nas je intelektualno izzivalo in spodbujalo k razmišljanju 
na globlji ravni.

Pred prihodom dijakov iz programa Erasmus smo pripravili 
poseben večer ob ognju, kjer smo združili umetnost, kulturo, 
kulinariko in zabavo. Branje poezije iz različnih držav, obdobij 
in z različnimi temami nas je povezalo z bogatim kulturnim 
ozadjem naših sošolcev. Po literarnih delih smo se prepustili 
užitkom hrane, kot so klobasice in smores, in se nato zlili 
v ples. S pomočjo glasbe, ki je segala od klasičnih komadov 
iz stare Jugoslavije do sodobnih bendov in starodobnih 
izvajalcev, smo izrazili svoja čustva in se povezovali z drugimi 
na še globlji ravni. 

Zadnja dva dneva našega intenzivnega druženja sta bila 
prav posebna, saj so se nam pridružili dijaki iz programa 
Erasmus+ ThinkGloballyActLocally s Slovaške, Poljske in 
Norveške. Z njihovim prihodom smo se podali v raziskovanje 
Teorije spoznanja (tok) na unikaten in mnogoplasten način. 
Ob predavanjih štirih različnih profesorjev smo se podali 
v študij predmeta iz štirih različnih perspektiv, kar nam je 
omogočilo razumevanje, kako se toK uči v različnih državah 
Evrope. To srečanje je prav tako prispevalo k vzpostavljanju 
trdih vezi in prijateljstev med dijaki iz različnih držav.

Konec našega nepozabnega druženja smo naznanili 
z začetkom našega »Performance Nighta«. Predstavili smo se 
s številnimi umetniškimi izrazi, vključujoč glasbeno, plesno, 
intelektualno in ročno spretnostjo. Ena izmed skupin 
je pripravila izobraževalni kviz o Sloveniji, drugi so nas 
navduševali s svojimi glasbenimi in pevskimi predstavitvami, 
tretji so nas očarali s plesnimi nastopi, ki so zajemali 
nacionalne plese iz Makedonije, Črne gore in Slovenije, 
četrti pa so navdušili s svojim modnim šovom. V tej raznoliki 
predstavitvi smo lahko pokazali svoj bogati nabor veščin, ki 
jih imamo dijaki.

Skupaj smo stkali nepozaben teden, ki nas je obogatil 
na vseh ravneh - od fizičnih do duhovnih, od intelektualnih 
do čustvenih. oiv-teden na Pohorju je postal simbol našega 
začetka v programu mednarodne mature, a tudi opomnik, 
da so prave vrednosti v povezavah, izkušnjah in skupnih 
trenutkih. V tem času smo se zares zavezali besedam: 
»Sometimes the people whom we've known for only a short 
amount of time have a bigger impact on us than those we've 
known forever.« Srečali smo ljudi, ki so postali naši za vedno, 
in oblikovali spomine, ki bodo odmevali v naših srcih celotno 
življenje.

MM1 FRESHMAN WEEK
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_/ Peter Cigrovski, prof. 

_* CIGROVSKI

zadnji peteK septembra smo na ii. gimnaziji dobili prav 
poseben obisK: gostili smo sKupinico desetih indijsKih 
dijakov Gimnazije St. Marka iz New Delhija, ki so se sicer 
mudili na Gimnaziji Ptuj, in jim omogočili vpogled v slovenski 
šolski sistem ter delovanje ii. gimnazije Maribor. 

Dijaki, ki so prispeli v Maribor v zgodnjih jutranjih urah, 
so se udeležili nekaterih aktivnosti: najprej so sodelovali na 
delavnici, na kateri so spoznavali Slovenijo, nato pa so na 
šoli, v »začaranem gradu na desnem bregu Drave«, iskali skriti 
zaklad. Ker jim je šola bila nova in nepoznana, so morali 
naše dijake poprositi za pomoč in so se tako tudi zapletli 
v zanimive pogovore. Športni pedagog jim je pripravil fizične 
aktivnosti, s katerimi so dokazali, da so prav tako gibčni kot 
Slovenci, po kosilu pa so se skupaj z dijaki naše gimnazije in 
Gimnazije Ptuj odpravili na raziskovanje Maribora, kjer so 
razdeljeni v skupine sledili navodilom in tako obiskali največje 
znamenitosti našega mesta ter obiskali nekatere mariborske 
muzeje. 

Izkušnja je bila vsekakor kulturno zanimiva in poučna: 
ugotavljali smo, kaj kot narod radi jemo in česa ne, kateri 
šolski predmeti so nam skupni in kateri ne, primerjali smo 
vsakdan slovenskega in indijskega dijaka ter izmenjali mnenja 
o pomembnejših političnih in gospodarskih dogodkih, ki se 
trenutno odvijajo po svetu. Prav tako smo bili iskreno veseli 
povabila indijske šola, da jih obiščemo v New Delhiju: priprave 
na naš januarski obisk v Indiji so že v teku in veselimo se 
ponovnega snidenja z azijskimi vrstniki. 

OBISK IZ INDIJE

Petek  
PO INDIJSKO
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_/ Dora Lenart, prof.

_* KOROPEC

v soboto, 21. 10. 2023, je na gimnaziji Kranj poteKal prvi 
debatni turnir v sezoni 2023/2024, Ki sta se ga udeležili 
dve ekipi iz ii. gimnazije, dgm (Ema Marguč, Melani Koropec, 
Jakob Benkovič) in dgm Indie (Katja Gavez, Črt Čučko, Nejc 
Fidler Jurič). 

Dijaki so najprej dvakrat, na strani za in na strani 
proti, debatirali na vnaprej znano debatno trditev: 
»S kohezijsko politiko bi morali spodbujati uvedbo obvezne prakse 
v vse srednješolske programe, vključno s splošnimi gimnazijskimi 
programi«, zatem pa so se v tretjem krogu pomerili še 
v impromptu formatu. Ekipa dgm Indie se je uvrstila v finale 
in na koncu pristala na 2. mestu.

Za uvrstitev jim čestitamo!

KRANJ

DEBATNI  
turnir
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 ■■

_/ Ines Colarič, prof.

_* PEXELS

13. oKtobra 2023 smo izvedli 25. teKmovanje v znanju o 
sladKorni bolezni, Ki poteKa v organizaciji zveze 
društev diabetikov Slovenije.

Šolskega tekmovanja se je udeležilo 31 dijakov, od katerih 
jih je 14 doseglo bronasto priznanje. Na šolskem tekmovanju 
je več dijakinj doseglo kriterij za uvrstitev na državno raven, 
zato smo izvedli še interno tekmovanje.

Na državno tekmovanje, ki bo potekalo 18. novembra 2023, 
bodo našo šolo zastopale Selina Pelko, 4. c, Lana Kostanjevec, 
1. c, in Zoja Ivančič, 2. e.

Vsem tekmovalcem čestitamo za izkazano znanje.

ŠOLSKO TEKMOVANJE

SLADKORNA 
bolezen
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 ■■

_/ Eva Emeršič, 4. f

_* WIKIPEDIA

v toreK, 10. 10. 2023, smo se z izbirnim predmetov 
umetnostne zgodovine z vlaKom odpravili v celje. 
Naša ekskurzija se je pričela v zgodnjih popoldanskih urah. 
Na željeno destinacijo smo prispeli s krajšo zamudo in se 
s hitrimi koraki sprehodili čez mesto do Pokrajinskega muzeja 
v Celju. V njem nas je sprejela vodička Gabrijela Kovačič in 
nas odpeljalai v veliko dvorano Stare grofije, v kateri smo si 
ogledali Celjski strop, umetnino, ki jo moramo poznati na 
maturi. V dvorani smo se posedli na stole znanega slovenskega 
oblikovalca Nika Kralja ter občudovali umetnino neznanega 
avtorja nad seboj. Vodička nam je o stropu povedala veliko 
zanimivih informacij, tudi tiste, ki še niso zapisane ter se še 
zmeraj preiskujejo. Največja skrivnost umetnine bogatega 
stropa je, kdo je avtor te znamenitosti. Ugotovili smo tudi, 
da čeprav je Celjski strop eno izmed najpomembnejših del 
slovenske kulturne dediščine, ga še vedno veliko Slovencev 
ne pozna. Veliko ljudi tudi misli, da je strop freska, vendar 
so v resnici na strop prilepljena skupaj zlepljena platna 
s tehniko tempera na platno. Skupaj je zlepljenih 11 slik, na 
katerih lahko najdemo štiri različne segmente. Prikazani so 
padajoči giganti, ki prikazujejo mitološki motiv, na eni izmed 
slik najdemo zgodovinski motiv, in sicer bitko Trojancev in 
Rimljanov, ter štiri upodobitve letnih časov oz. kmečkih 
opravil. Na osrednjem delu pa se predvideva, da je naslikana 
družina, ki je v času nastanka dela živela v celjski grofiji. 

Vodička nam je po predstavitvi in opisu dela povedala tudi, 
kako poteka delo umetnostnih zgodovinarjev. Po zaključenem 
ogledu Celjskega stropa smo se s profesorico Majo Tuš Kolarič 
odpravili še na kratek ogled cerkve sv. Danijela. V stolnici 
smo si ogledali kapelo Žalostne Matere Božje, ki ni dostopna 
vsakemu obiskovalcu. Po ogledu kapelice smo se počasi 
odpravili na vlak, ki nas je odpeljal nazaj v Maribor. 

CELJE

Ekskurzija 
UMETNOSTNIH 
ZGODOVINARJEV
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_/ Ela Skale, 3. e,  
Kaja Mithans Medved, MM1A

_* JAGODNIK

v peteK, 20. 10. 2023, smo se družili že na tretjem 
filmsKem večeru. večer smo preživeli ob ogledu enega 
od petih filmov (Zoolander, Mean Girls, Corpse Bride, 
Jennifer’s Body in Drive), ki so se predvajali v učilnicah, in 
ga kot vedno zaključili z druženjem ob vafljih in glasbeni 
spremljavi.

Tokratna tema jeseni, ki je nasledila ljubezensko in 
božično, nas je nekoliko oddaljila od šolskega dogajanja, ki se 
pričenja skupaj z letnim časom. Prav neobremenjeno druženje 
in doživljanje naše šole nekoliko drugače pa se nama zdita 
smisel takih in podobnih dogodkov.

Hvala vsem, ki ste prišli - tokrat se nas je nabralo okoli 
140 - in predvsem vsem tistim, ki ste pomagali z organizacijo 
in izvedbo celotnega projekta, ki brez vas ne bi bil izvedljiv.

Veseli naju, da lahko pomagava ustvarjati dogajanje 
z dobrim vzdušjem, in upava, da ga tako doživljajo tudi 
drugi dijaki ter da bomo skupaj uživali v še mnogih filmskih 
večerih.

DRUGA

Filmski  
VEČER
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 ■■

_/ Dejan Korotaj, prof.

_* KOROTAJ

dve leti nazaj so v mariboru dijaKinje postale državne 
prvaKinje v eKipni atletiKi, letos pa so ta uspeh 
ponovili dijaki. Starejša sestra je torej dobila mlajšega brata.

Državno ekipno prvenstvo v atletiki je potekalo v športnem 
parku Nova Gorica. Glasno navijanje in spodbujanje med 
seboj je ponovno pokazalo izjemno povezanost v ekipama. 
Neprecenljivo.

Dijaki so v finale prišli kot vodilni v državi in suvereno 
dokazali, da so v tem trenutku daleč najmočnejša ekipa. 
Žan Ogrinc (3. š) je dobil še pokal za najboljši rezultat na 
tekmovanju. Pri dijakinjah so bile na koncu zelo majhne 
razlike, a je bilo treba priznati, da so bile nekatere šole še 
boljše. Vseeno je bilo 5. mesto odličen rezultat.

Ekipi so sestavljali: Filip Martin Fleisinger, Rene Škerget, 
Niko Štajmec, Jan Herzog, Jakob Benkovič, Tine Rupnik, Ema 
Vidovič, Ema Doberšek, Ana Vidovič, Indi Zetić, Nikita Pirnat 
Živanovič, Alisa Kotelevska, Jure Krajnc, Maksim Strašek, 
Ana Kramberger, Iva Turčin, Žan Stajan, Žan Ogrinc, Jon 
Košat, David Rejlić, Lorena Kešelj, Naja Tošović, Lara Krajnc, 
Nina Turčin, Dmitry Chaynikov, Jaka Mlekuž.

Iskrene čestitke!

Ekipni  
DRŽAVNI PRVAKI

ATLETIKA
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 ■■

_/ Darij Kotnik, prof.,  
 mentor

_* KOTNIK

v sredo, 13. 9. 2023, je bilo v zrKovcih področno 
teKmovanje v odbojKi na mivKi za dijaKe. pri dijaKih 
je na tekmovanju sodelovalo kar sedem mariborskih srednjih 
šol. Fantje z ii. gimnazije so prikazali zelo dobro in borbeno 
igro. Na petih tekmah so prav tolikokrat zmagali, oddali pa 
so le en niz. ii. in Prva gimnazija napredujeta v polfinale 
državnega prvenstva.

Tudi polfinalno tekmovanje je bilo v Zrkovcih, in sicer 
v četrtek, 28. 9. 2023. Sodelovalo je sedem srednjih šol iz 
vzhodnega dela Slovenije. Te so si priborile sodelovanje na 
področnih tekmovanjih Prekmurja, Podravja, Maribora, 
Celjskega in Koroškega. Naši dijaki so na vseh tekmah pokazali 
zelo dobro in atraktivno odbojko. Do finalne tekme so nanizali 
same zmage. V finalu so se pomerili z vrstniki z Gimnazije 
Ravne na Koroškem. Ta tekma je bila zelo izenačena, vseskozi 
zelo napeta in kvalitetna. Zadnji, odločilni niz je bil podaljšan 
za 12 točk. Obe ekipi sta imeli več priložnosti za zmago, na 
koncu pa so bili nekaj spretnejši in srečnejši gimnazijci 
s Koroške. Žal se na finalni turnir uvrsti samo ena ekipa.

Takšnih kvalitetnih in razburljivih športnih srečanj 
si lahko samo želimo. Naše razočarane igralce lahko samo 
pohvalim in jim čestitam! Kasneje smo izvedeli, da so dijaki 
z Ravn postali državni prvaki.

V ekipi so igrali Kyan Gregorc-Planinc, 4. b (kapitan), Jaka 
Kop, 3. f, Vito Gojkovič, 4. š, Rok Vernik, 3. c, in Jakob Rozman, 
4. a.

ODBOJKA 
na mivki

ODBOJKA– DIJAKI
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